### تعبير عن المملكة العربية السعودية قصير جدا

تُعد المملكة العربية السعودية أحد أفضل وأعظم الدول العربية في منطقة الشرق الأوسط، وتتخذ قيمتها الساميّة من وجود بيت الله الحرام في مكة المكرمة ومسجد الرسول في المدينة المنورة، وهما قبلة المسلميّن في شي بقاع العالم، كما تُعد السعودية من أفضل الدول اقتصاديًا نظرًا لاعتمادها على موارد اقتصادية عدة أبرزها النفط، والسياحة، والصناعة والتجارة.

The Kingdom of Saudi Arabia is considered one of the best and greatest Arab countries in the Middle East, and its sublime value comes from the presence of the Holy House of God in Mecca and the Prophet's Mosque in Medina, which are the qibla for Muslims in various parts of the world. Saudi Arabia is also considered one of the best countries economically due to its reliance on several economic resources, most notably oil, tourism, industry and trade.

# موضوع عن المملكة العربية السعودية للاطفال

أنا مواطن سعوديّ، أنتمي لبلادي الحبيبة المملكة العربية السعودية، فقد وُلدت ونشأت وتعلمت هنا، وسيظل لواء بلادي علمًا فوق صدري أحمله بفخر وعزة، أدام الله لنا السعودية وأدام لنا العائلة الملكية، مملكتي الغالية دولة متقدمة متطورة في شتى المجالات .

I am a Saudi citizen. I belong to my beloved country, the Kingdom of Saudi Arabia. I was born, raised and educated here, and my country's flag will remain a flag on my chest that I carry with pride and dignity. May God preserve Saudi Arabia for us and preserve the royal family for us. My dear Kingdom is an advanced country developed in various fields.

## تعبير عن الطقس في السعودية بالانجليزي

تتميز المملكة العربية السعودية بمناخها الحار الجاف صيفًا في أغلب المناطق، إلا أنه يوجد بها أيضًا العديد من المناطق ذات الطقس الرطب المعتدل مثل المنطقة الشرقية والمنطقة الغربية لقربهما من ساحل البحر الأحمر، فالجو متقلب للغاية في السعودية صيفًا وشتاءً، إذ أن هناك مناطق حارة ومناطق شديدة البرودة.

The Kingdom of Saudi Arabia is characterized by its hot, dry climate in summer in most regions, but it also has many regions with moderate humid weather, such as the eastern region and the western region, due to their proximity to the Red Sea coast. The weather in Saudi Arabia is very volatile in summer and winter, as there are hot regions and very cold regions.

## تعبير عن السياحة في السعودية بالانجليزي

تُعد السياحة الدينية أهم المقاصد السياحية للمملكة العربية السعودية، إذ يأت إليها المسلمين من شتى بقاع العالم لزيارة بيت الله الحرام في مكة المكرمة، ومسجد الرسول في المدينة المنورة، كما تشتهر بالسياحة الترفيهية أيضًا إذ يأت الكثيرين لزيارة عاصمتها الرياض وما تتمتع به من أجواء تاريخية ترفيهية عظيمة، لذا تجد بها العديد من الفعاليات السياحية في الشتاء والصيف على السواء.

Religious tourism is the most important tourist destination for the Kingdom of Saudi Arabia, as Muslims come from all over the world to visit the Holy House of God in Mecca and the Prophet's Mosque in Medina. It is also famous for recreational tourism, as many come to visit its capital, Riyadh, and its great historical and recreational atmosphere. Therefore, you will find many tourist activities in both winter and summer.

### تعبير عن الثقافة السعودية بالانجليزي قصير

تتخذ المملكة العربية السعودية من مبادئ الدين الإسلامي ثقافةً وحضارةً لها، إذ تجد أن أبناءها والمقيمين بها شعب طيب يسعى لإقامة شعائر الله في الأرض، وإظهار القيم الأخلاقية الحميدة مثل احترام كبار السن والعطف على الصغار، كما يوجد هناك عادات ثقافية مرتبطة بحضارتها أهمها إكرام الضيوف والترحاب بهم وفعل ما يُظهر السعادة بوجودهم.

The Kingdom of Saudi Arabia adopts the principles of the Islamic religion as its culture and civilization, as it finds that its children and residents are good people who seek to establish the rituals of God on earth, and to display good moral values such as respect for the elderly and kindness to the young. There are also cultural customs associated with its civilization, the most important of which is honoring guests, welcoming them, and doing what shows happiness in their presence